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Vyjádření	  Výkonného	  výboru	  ČJF	  k	  otevřenému	  dopisu	  pana	  Martina	  Ohnheisera	  

Výkonný	  výbor	  se	  při	  svém	  zasedání	  dne	  30.11.2015	  zabýval	  otevřeným	  dopisem	  bývalého	  manažera	  
skokové	  komise	  a	  manažera	  reprezentace	  disciplíny	  skoky	  pana	  Martina	  Ohnheisera.	  

VV	   ČJF	   děkuje	   panu	   Ohnheiserovi	   za	   veškerou	   práci	   věnovanou	   disciplíně	   skoky	   v	   obou	   pozicích.	  
Členové	   VV	   ČJF	   si	   uvědomují,	   že	   zejména	   na	   mezinárodní	   scéně	   byly	   výsledky	   české	   skokové	  
reprezentace	  v	  roce	  2015	  nejlepší	  za	  delší	  období	  a	  i	  s	  přispěním	  p.	  Ohnheisera	  se	  podařilo	  dosáhnout	  
kvalitativního	  posunu	  na	  evropskou	  úroveň.	  V	  tomto	  ohledu	  je	  však	  potřeba	  zdůraznit,	  že	  velké	  díky	  
patří	   zejména	   majitelům	   koní,	   jezdcům,	   trenérům	   a	   dalším	   členům	   realizačních	   týmů	   našich	  
reprezentantů.	  	  

Co	  se	  týká	  práce	  odborných	  komisí	  ČJF,	  VV	  ČJF	  vychází	  ze	  současných	  stanov,	  ve	  kterých	  je	  postavení	  
těchto	  komisí	  definováno	  jako	  poradní.	  VV	  ČJF	  v	  souladu	  se	  stanovami	  bere	  materiály	  vypracované	  
komisemi	  disciplín	  pouze	  jako	  doporučení.	  VV	  ČJF	  je	  pak	  zodpovědný	  za	  všechny	  kroky,	  které	  komise	  
konají,	  přestože	  jsou	  ve	  vnitřních	  dokumentech	  ČJF	  do	  procesu	  návrhů	  a	  doporučení	  komise	  disciplín	  
zahrnuty.	  Ačkoli	  je	  možné	  považovat	  současné	  řešení	  za	  ne	  zcela	  odpovídající	  současným	  potřebám	  
České	  jezdecké	  federace,	  je	  nutné	  vyčkat	  do	  změny	  stanov,	  kde	  mohou	  být	  procesy	  a	  zodpovědnosti	  
nastaveny	   jinak.	  Prezidentka	   Ing.	  Plachá	  a	  celý	  VV	  se	   intenzivně	  věnuje	   jednáním	  na	  úrovni	  MŠMT,	  
ČOV	  i	  ČUS,	  která	  nastolují	  nové	  priority	  a	  cíle	  rozvoje	  sportu	  v	  ČR,	  a	  také	  usiluje	  o	  přípravu	  koncepčních	  
dokumentů	  ČJF.	  Příprava	  plánu	  rozvoje	  celé	  ČJF	  je	  pro	  VV	  jasnou	  prioritou	  pro	  celé	  volební	  období.	  

VV	  ČJF	  konstatuje,	  že	  odpovědi	  na	  všechny	  dotazy	  a	  pochybnosti	  p.	  Ohnheisera	  jsou	  veřejně	  dostupné	  
na	  webu	  ČJF	  a	  lze	  je	  snadno	  nalézt	  v	  textu	  Stanov	  ČJF	  a	  zápisů	  z	  jednání	  VV	  ČJF.	  Veškeré	  kroky	  byly	  
provedeny	   transparentně,	   v	   souladu	   s	   vnitřními	   předpisy	   ČJF	   a	   vše	   bylo	   řádně	   zaznamenáno	   a	  
zveřejněno.	  VV	  ČJF	  ani	  jeho	  jednotliví	  členové	  bezesporu	  nijak	  nepřispěli	  k	  porušování	  etických	  kodexů	  
a	  dobrých	  mravů	  v	  jezdeckém	  sportu.	  

Především,	  pan	  Ohnheiser	  nebyl,	  a	  z	  hlediska	  Stanov	  ČJF	  ani	  nemohl	  být,	  z	  funkce	  předsedy	  skokové	  
komise	  odvolán	   (přestože	  mu	   formální	  odvolání	  bylo	   zasláno).	   Skoková	  komise	   je	  dle	  článku	  7.1.6.	  
stanov	  orgánem	  ČJF,	  funkční	  období	  všech	  těchto	  orgánů	  je	  dle	  článku	  7.4.	  stanov	  čtyřleté	  a	  skončilo	  
volební	  Konferencí	  ČJF.	  Podle	  článku	  14.3.1.	  stanov	  počet	  členů	  odborné	  komise,	   jejího	  předsedu	  a	  
členy	  jmenuje	  VV	  ČJF.	  Na	  svém	  prvním	  jednání	  dne	  19.5.2015	  VV	  ČJF	  na	  návrh	  2.	  viceprezidenta	  pro	  
sport	  pana	  Bohumila	  Rejnka	   jmenoval	  předsedy	  všech	  odborných	  komisí	  pro	  nové	   funkční	  období,	  
včetně	   předsedy	   skokové	   komise.	   Pan	   Ohnheiser	   tedy	   nebyl	   z	   funkce	   předsedy	   skokové	   komise	  
bezdůvodně	  odvolán,	  jak	  uvádí	  ve	  svém	  otevřeném	  dopisu,	  jen	  mu	  skončilo	  funkční	  období.	  Na	  základě	  
několika	  jednání	  s	  kandidáty,	  si	  pan	  2.	  viceprezident	  pro	  sport	  jako	  svého	  nejbližšího	  spolupracovníka	  
pro	  oblast	  skoků	  vybral	  Ing.	  Ludvíka	  Jandourka	  a	  VV	  ČJF	  jeho	  návrh	  schválil.	  

Na	  svém	  druhém	  jednání	  dne	  2.6.2015	  VV	  ČJF	  rozhodl,	  že	  do	  jmenování	  nových	  členů	  skokové	  komise	  
ponechává	   původní	   členy	   ve	   funkci	   a	   budou	   pracovat	   pod	   vedením	   nově	   jmenovaného	   předsedy.	  
15.6.2015	   odstoupil	   předseda	   skokové	   komise	   Ing.	   Jandourek	   a	   16.6.2015	   člen	   skokové	   komise	   p.	  
Drahota.	  Na	  svém	  jednání	  dne	  17.6.2015	  VV	  ČJF	  konstatoval,	  že	  skoková	  komise	  se	  stala	  nefunkční,	  
odvolal	  zbylé	  dva	  členy	  a	  rozhodl,	  že	  operativní	  záležitosti	  týkající	  se	  disciplíny	  skoky	  bude	  zajišťovat	  
2.	  viceprezident	  pro	  sport	  p.	  Rejnek.	  To	  platí	  i	  nyní	  až	  do	  chvíle	  formálního	  jmenování	  nového	  předsedy	  
skokové	  komise,	  který	  byl	  vybrán	  ve	  výběrovém	  řízení.	  

Vzhledem	  k	  tomu,	  že	  skoková	  reprezentace	  měla	  v	  letošním	  roce	  náročný	  program	  a	  p.	  Ohnheiser	  se	  
osvědčil	   jako	   funkcionář	   zajišťující	   výjezdy	   skokové	   reprezentace,	   byl	   VV	   ČJF	   jmenován	   do	   funkce	  
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manažera	   skokové	   reprezentace.	   Zároveň	   VV	   ČJF	   schválil	   jasně	   vymezenou	   náplň	   práce	  manažera	  
skokové	   reprezentace.	   Na	   tuto	   funkci	   pan	   Ohnheiser	   svým	   dopisem	   ze	   dne	   2.11.2015	   rezignoval.	  	  
Důvody	  k	  rezignaci,	  které	  p.	  Ohnheiser	  uvádí	  ve	  svém	  dopise,	  nijak	  nesouvisí	  s	  jeho	  náplní	  práce.	  Jde	  
dokonce	  o	  oblast,	  která	  podle	  aktuálních	  Stanov	  ČJF	  (článek	  14.2.)	  nespadá	  ani	  do	  působnosti	  odborné	  
komise	  pro	  disciplínu	  skoky,	  protože	  této	  komisi	  přísluší	  zejména:	  

-‐   navrhovat	  sportovně	  technické	  podmínky	  mistrovských	  soutěží	  a	  mezinárodních	  závodů	  
-‐   navrhovat	  místa	  a	  termíny	  mistrovských	  soutěží	  a	  mezinárodních	  závodů	  
-‐   navrhovat	  národní	  úpravu	  pravidel	  a	  podmínek	  pro	  získání	  výkonnostních	  odznaků	  členů	  ČJF	  
-‐   koordinovat	  sportovní	  kalendář	  
-‐   organizovat	  výcviková	  soustředění	  a	  školení	  

Koncepce	  sportovního	   rozvoje	  disciplín	   stejně	   jako	  koncepce	   rozvoje	  ČJF	   jako	  sportovního	  svazu	   je	  
oblast,	  která	  spadá	  do	  působnosti	  VV	  ČJF,	  Rady	  ČJF	  a	  Konference	  ČJF.	  V	  současné	  době	  není	  toto	  téma	  
aktuální,	   protože	   VV	   i	   Rada	   ČJF	   se	   soustřeďují	   na	   stabilizaci	   ekonomické	   situace,	   zavedení	  
transparentního	   a	   veřejného	   rozpočtování	   činnosti	   ČJF,	   vytvoření	   právního	   rámce	   pro	   další	   rozvoj	  
včetně	  změny	  Stanov	  ČJF,	  rozvoj	  IT,	  uplatňování	  jiných	  majetkových	  práv	  a	  přípravu	  koncepce	  rozvoje	  
celé	  ČJF.	  Až	  budou	  podmínky	  takto	  připraveny,	  přijde	  čas	  na	  diskusi	  o	  návrzích	  na	  sportovní	  rozvoj	  
disciplín	   včetně	   projektu	   pana	  Ohnheisera.	   Veškeré	   dokumenty,	   které	   dosud	   předložil,	  má	   VV	   ČJF	  
k	  dispozici,	   jejich	  obsah	   je	  nám	  znám	  a	   je	  využíván,	  viz	  např.	  nový	  návrh	  na	  kategorizaci	  skokových	  
jezdců,	  který	  byl	  veřejnosti	  předložen	  k	  diskuzi.	  

Jsme	  přesvědčeni,	  že	  ze	  strany	  VV	  ČJF	  nejde	  úmyslné	  ignorování	  aktivit	  pana	  Martina	  Ohnheisera,	  ale	  
o	  nenalezení	  efektivní	  vzájemné	  komunikace	  pro	  další	  rozvoj	  disciplíny	  skoky.	  Přesto	  VV	  ČJF	  věří,	  že	  
vzájemná	  spolupráce	  na	  rozvoji	  jezdeckého	  sportu	  bude	  v	  budoucnosti	  možná.	  

	  

V	  Praze	  30.11.2015	  

	   	   	   	   	   	  

Členové	  VV	  ČJF:	  

ing.	  Olga	  Plachá,	  prezident	  ČJF	  

ing.	  Eva	  Pařenicová,	  1.	  viceprezident	  pro	  ekonomiku	  

Bohumil	  Rejnek,	  2	  viceprezident	  pro	  sport	  

Jaroslav	  Hupka,	  člen	  VV	  pro	  legislativu	  

JUDr.	  Kateřina	  Říhová,	  člen	  VV	  pro	  vzdělání	  

	  


